

4. How many geared to income units were built during the first three quarters of 1984 by (a) province (b) type of dwelling (c) city?

5. How many geared to income units have been approved for the fourth quarter of 1984 by (a) province (b) type of dwelling (c) city?

6. How many housing starts are projected for 1985 by (a) province (b) type of dwelling (c) city?

7. What will the allocation of publically assisted housing units be for in 1985 by (a) province (b) type of dwelling (c) city (d) rental (e) size?

8. (a) How many temporary shelter units are available in Canada by (i) province (ii) city (b) how many were funded by the (i) government (ii) provinces (iii) municipalities?

9. By province and city, how many temporary housing units were or will be funded by CMHC (a) during 1983 (b) during the fourth quarter of 1984 (c) for the first quarter of 1985?

10. During the fourth quarter of 1984 and the first quarter of 1985, how many rental housing units will be financed by CMHC?

11. By province and city, how many rental units financed through CMHC will be (a) geared to income (b) used for senior citizen housing?

12. Will any new housing starts projected for the fourth period of 1984 and for 1985, replace existing housing and, if so (a) how many (b) will the previous inhabitants be rehoused in CMHC financed projects and, if so, how many?

13. By province and city, how many co-op housing units will be allocated by CMHC in 1985?

14. Since 1974, what was the average income level of persons housed in co-op units by (a) province (b) city (c) type of dwelling?

15. How many persons residing in a co-op, financed through CMHC, own another residence by (a) province (b) city (c) type of dwelling?

16. How many persons have defaulted on their mortgages during the fourth quarter of 1984 by (i) province (ii) city (iii) number of persons in the household (b) what assistance is available to them at the present time?

17. How many CMHC financed housing units are available at this time to Canada's native peoples by (a) province (b) type of dwelling?

18. How many CMHC financed housing units are available to the handicapped by (a) province (b) city (c) type of dwelling?

19. How many new housing units were or will be financed by CMHC in Hamilton East during 1984 and 1985?—Sessional Paper No. 331-2/9.

Mr. Dick, Parliamentary Secretary to the President of the Privy Council, presented,—Return to the foregoing Order.

4. Combien de logements subventionnés a-t-on construits au cours des trois premiers trimestres de 1984 par a) province, b) type de logement, c) ville?

5. Combien de logements subventionnés a-t-on approuvés pour le quatrième trimestre de 1984 par a) province, b) type de logement, c) ville?

6. Combien prévoit-on de mises en chantier en 1985 par a) province, b) type de logement, c) ville?

7. Comment répartira-t-on les logements publics subventionnés en 1985 par a) province, b) type de logement, c) ville, d) logement locatif, e) grandeur?

8. a) Combien de logements temporaires sont disponibles au Canada par (i) province (ii) ville, b) combien ont été subventionnés par (i) le gouvernement (ii) les provinces (iii) les municipalités?

9. Par province et par ville, combien de logements temporaires ont été ou seront subventionnés par la SCHL a) en 1983, b) au cours du quatrième trimestre de 1984, c) au cours du premier trimestre de 1985?

10. Au cours du quatrième trimestre de 1984 et du premier de 1985, combien de logements locatifs la SCHL financera-t-elle?

11. Par province et par ville, combien de logements locatifs financés par la SCHL seront a) subventionnés, b) réservés aux personnes âgées?

12. Des mises en chantier prévues au cours du quatrième trimestre de 1984 et de 1985 remplaceront-elles des logements existants et, le cas échéant, a) combien, b) les occupants seront-ils déménagés dans des logements financés par la SCHL et, le cas échéant, combien?

13. Par province et par ville, combien de logements coopératifs la SCHL affectera-t-elle?

14. Depuis 1974, quel a été le revenu moyen des personnes habitant des coopératives d'habitation par a) province, b) ville, c) type de logement?

15. Combien de personnes habitant une coopérative d'habitation financée par la SCHL possèdent une autre résidence par a) province, b) ville, c) type de résidence?

16. a) Combien de personnes n'ont pas payé leur hypothèque au cours du quatrième trimestre de 1984 par (i) province (ii) ville (iii) nombre de membres de la famille, b) de quelle aide ces personnes disposent-elles à l'heure actuelle?

17. Combien de logements financés par la SCHL sont présentement à la disposition des autochtones du Canada par a) province, b) type de logement?

18. Combien de logements financés par la SCHL sont présentement à la disposition des personnes handicapées par a) province, b) ville, c) type de logement?

19. Combien de nouveaux logements ont été ou seront financés par la SCHL dans Hamilton-Est en 1984 et 1985?—Document parlementaire n° 331-2/9.

M. Dick, secrétaire parlementaire du président du Conseil privé, dépose la réponse à l'ordre susdit.